



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2025-09-04 12:15

Plats: Lekskär

Närvarande:

Ordförande: [Linnea Berggren](#)

Vice ordförande: Karin Larsson

Ekonomiansvarig: X

Samo: Nathalie Skogh

Utbildningsansvarig: X

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:15

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Ja

§6. Föregående protokoll

Godkännes

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Fått kallelse till nästa KU-möte och första FUM-mötet
- Förberedde sekotinsmöte 0, Karin var jätteduktig under mötet
- Fått svar från Tord, han har föreslagit tid för möte om 2 veckor gällande föreningslokaler
- [REDACTED] i ValB vill nominera [REDACTED] [REDACTED] och [REDACTED] [REDACTED]. Vi får boka intervjuer.

b. Vice ordförande

- Haft möte med Phadder [REDACTED] och Jazzy i NollK, då phaddern hetsat om alkohol. I och med att Jazzy är Phadderchef får han ta beslutet, och styret kommer stötta det. [REDACTED] kommer få delta som föreningsaktiv, när föreningen deltar i arrangemang, men ska ej dricka alkohol.
- Sektionsmöte 0 gick jättebra.



- Mailat *H* om att det var dåligt städat i bunker. Mottagaren ursäktade sig mycket, och ska ta vidare till ansvarig förening.
- På *Café C* är kaffet mycket dyrare, så inte riktiga studentpriser. Endast något enstaka kompendium finns. Linnea Berggren meddelar att kompendium kan ta lite längre att levereras, då dem måste skickas till *STORE Johanneberg* först.
- *Akva* har bara en enda rätt till studentpris. Ex. var det endast köträtten idag tors 4/9. Man kan få andra rätter till fullpris (veg, fisk etc.). Linnea Berggren tar det vidare direkt då detta inte var överenskommet.

c. Ekonomiansvarig

- Ej närvarande

d. SAMO

- Haft möte med Nollan [REDACTED] pga. alkoholhets, och brukandet av alkohol. Nollan håller inte med om sitt agerande, tycker inte heller att [REDACTED] varit för full som *NollK* uppmärksammat. Det blir eventuellt ett till möte tillsammans med SAMO och medlemmar från *NollK*, som Nollan önskat. [REDACTED], sittande [REDACTED] i *Sjö6* har också uppmärksammat Nollans utstrålning kring alkohol. *Per capsulum*
- [REDACTED] i [REDACTED] gick runt med hakkors på ryggen under Bastusittningen, framför Nollan. Efter möte nämner [REDACTED] att [REDACTED] önskade att någon sagt till [REDACTED], då [REDACTED] trodde att det tvättats bort. Uttryckte att [REDACTED] var ledsen över att det hänt. [REDACTED] i [REDACTED] var personen som målade hakkorset. Tyckte det var dumt gjort, men visade ingen större ånger. Se *besluts punkt 2*.

e. Arbetsmarknadsansvarig

- Ej närvarande

f. Utbildningsansvarig

- Ej närvarande

g. Informationsansvarig

- Missar Pubrundan tyvärr, måste jobba.

h. Arrangemangsansvarig

- Ej närvarande

Beslutsfrågor

Eventuella beslut tas upp här

Besluts punkt 1: Vi behöver för framförhållning bestämma datum för SM1 och SM2. Linnea Berggren föreslår läsvecka 7 veckodag torsdag. Förslagsvis kl 17.15 i Delta.

Bordläggs till nästa vecka.



Besluts punkt 2: Hakkors-incidenten (Se meddelande från SAMO)

Ingen av parterna ska delta mer under mottagningen - phadderkontrakten kommer rivas.

██████ som ritade hakkorset ska avstå från aspningen, får inte representera föreningen (bära föreningskläder, vistas i föreningslokaler etc.) som aktiv medlem, och inte heller vara valbar för ytterligare ett år i föreningen. När ██████ blir patet kommer ██████ få representera föreningen (bära föreningskläder) som patet.

██████ som bar hakkorset får delta under sin förenings aspning.

Diskussionsfrågor

Saker som ska diskuteras under mötes

Behovsfrågor

-

Mötet avslutas 12:55